



München, 03. Mai 2022

LUPP + PARTNER HAT IVC EVIDENSIA BEIM ERWERB DER TIERKLINIK KALBACH IN FRANKFURT BERATEN

IVC Evidensia ist die führende Tiermedizin-Gruppe Europas. Nach dem Zusammenschluss mit Independent Vetcare Ende 2016 ist die IVC Evidensia-Gruppe, welche mehrheitlich von dem Private Equity Investor EQT, Nestlé und Silver Lake Partners gehalten wird, mittlerweile in siebzehn Ländern Europas mit mehr als 2.300 Tierkliniken und Tierarztpraxen vertreten.

Neuestes Mitglied der IVC Evidensia-Gruppe ist die im Jahre 2014 gegründete Tierklinik Kalbach, Fachklinik für Kleintiere in Frankfurt am Main. Mit rund 100 Mitarbeitern zählt diese zu den größten und bedeutendsten Tierkliniken in Deutschland. Die Tierklinik Kalbach bietet optimale Voraussetzungen und modernste Verfahren (wie z.B. Computertomographie, Kernspintomographie, digitales Röntgen, Ultraschall) für die medizinische Betreuung der Patienten.

Munich, 03 May 2022

LUPP + PARTNER ADVISED IVC EVIDENSIA ON THE ACQUISITION OF THE KALBACH VETERINARY CLINIC IN FRANKFURT

IVC Evidensia is the leading veterinary group in Europe. Following the merger with Independent Vetcare at the end of 2016, the IVC Evidensia group, which is majority owned by private equity investor EQT, Nestlé and Silver Lake Partners, is now present in seventeen countries across Europe with more than 2,300 veterinary clinics and practices.

The newest member of the IVC Evidensia Group is Tierklinik Kalbach, Fachklinik für Kleintiere in Frankfurt am Main, which was founded in 2014. With around 100 employees, this is one of the largest and most important veterinary clinics in Germany. The Kalbach veterinary clinic offers optimal conditions and state-of-the-art procedures (such as computer tomography, magnetic resonance imaging, digital X-rays, ultrasound) for the medical care of patients.

Lupp + Partner hat Evidensia Deutschland in den letzten Jahren bei dem Erwerb zahlreicher Tierkliniken und Tierarztpraxen beraten.

Die Transaktion unterstreicht die Expertise von Lupp + Partner bei der Beratung von Private Equity Investoren im Rahmen der Umsetzung von Buy-and-Build Strategien, insbesondere im Healthcare-Bereich.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin.

Lupp + Partner has advised Evidensia Germany on the acquisition of numerous veterinary clinics and practices in recent years.

The transaction underlines Lupp + Partner's expertise in advising private equity investors on the implementation of buy-and-build strategies, particularly in the healthcare sector.

Lupp + Partner is a transaction law firm with offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin.